
 

 

Referat FAU møte 12. mars, 2025  

Dato: Onsdag 12. mars 2025 
Tid: 18:00–20:00 
Sted: Lærerværelset, Høybråten skole 

 
Tilstede: Ingvild Maanum Møller, Jørgen Andersen, Mona Aamodt, Ann Karin Nilsen-Kildal, Haakon 
Bekeng-Flemmen, Lillian Vatnøy 

Klassekontakter: Eline Norheim Bekkevold (1c), Cecilie Sørdal Ulseth (1c), Elisabeth Daae (2a og 7b), 
Rikke Lie Henriksen (2a), Linn-Mari Snarvold-Ribbing (2d), Katrine Lyslid (3a), Nina Telle Hoel (3d og  
5a), Marius Herfindal Haakonsen (4b), Kristin Brautaset (4c), Trine Gerotti Slåttelid (4c),  Ann Cecilie 
Bråten (5d), Nils Korgh Enger (5d), Thea Marie Brentnall (6b), Lene Louise Løver (6c), Hanne Nysveen 
(6c) 

 

Forfall: Rashid Nawaz, Gunnar Grenlee, Håvard Aaslund 

Referent: Ingvild Maanum Møller 

 
 
Sak 1: Informasjon fra Aurora Omsorg (AO) 

En representant fra Aurora Omsorg deltok for å informere om planene for en ny 

barnevernsinstitusjon i Fredheimveien 2 (FV2), samt svare på spørsmål. 

 

FAU-leder Ann Karin Nilsen-Kildal ønsket velkommen og presiserte at møtets formål var å diskutere 

forhold som berører Høybråten skole, elevenes læringsmiljø og trivsel. 

 

Lene Lind fra Aurora Omsorg presenterte informasjon om institusjonen og målgruppen: 

 

● Det finnes tre hovedtyper plasser innenfor barnevernsinstitusjoner: 

1. Akuttplasser 

2. Varig plassering 

3. Plasser for barn med omfattende utfordringer knyttet til rus eller kriminalitet 

 

● Institusjonen i FV2 vil ikke tilby plasser for gruppe 3. 

● De kan få barn med atferdsvansker. 

● Målgruppen består av barn som skal fortsette å bo i Oslo, som hovedregel på sin nærskole. 

● Aldersgruppen det planlegges for er barn fra 10 år og oppover. 

● Institusjonen vil ha fem boenheter, med mulighet for en trinnvis overgang fra akutt- til varig 

plassering. 

● Aurora Omsorg anslår at det i snitt vil være ett barn hvert annet år som starter på Høybråten 

skole. 



 

 

● Det søkes om 10 plasser totalt, men det er ikke forventet at alle vil være i bruk samtidig. AO 

anslår 5 – 7 barn. 

● Aurora benytter en familiemodell hvor tre voksne bor sammen med ett til to barn om 

gangen, med turnus fra mandag til torsdag og torsdag til mandag. 

● Målet er at det skal ligne en vanlig familiesituasjon 

 

Lene Lind besvarte spørsmål fra FAU og klassekontakter. Se vedlagte oppsummering av spørsmål og 

svar. 

 

Sak 2: Skolemiljø 

Som en oppfølging av forrige sak, uttrykte foreldrene bekymring for om skolen skal klare å håndtere 

barn med ekstra behov. Det er bekymringer rundt skolemiljøet allerede. Foreldrene beskriver at de 

har hørt om flere stygge episoder og er bekymrede for skolemiljøet generelt, særlig på femte trinn og 

tredje trinn. Det oppleves at det er få voksne ute i friminuttene og at de ikke fanger opp situasjoner. 

Elevundersøkelsen og trivselsundersøkelsen vil være et tema på neste møte. Skolemiljø vil være et 

tema da. 

Det kom forslag om at det blir en egen undergruppe med tema skolemiljø. Flere foreldre meldte seg 

til dette. Ann Karin blir med fra FAU styret. Ann Cecilie Bråten, Rikke og Linn Mari Snarvold-Ribbing 

meldte seg.   

 

Sak 3: Stikk-innom 

● Det mangler fortsatt en del vakter til Stikk-innom. 

●  Det kom forslag om å gjennomføre kahoot som aktivitet for de store. 

● FAU vil sende ut en spørreundersøkelse/ evaluering av stikk-innom til klassekontaktene og be 

om innspill og tilbakemeldinger.  

 

Sak 4: Trafikkaksjonen 

● Trafikkaksjonen er i gang.  

● Det rapporteres om at mange bilister ikke respekterer innkjøring forbudt i Nilsebakken 

● Flere har meldt ifra til politiet.  

● Rikke har tatt kontakt med trygg trafikk, som henviser videre til BYM. 

 

Det har vært en hendelse der en vakt forsøkte å hindre biler i å kjøre inn Bergtunveien, noe som førte 

til uheldige situasjoner. Det ble påpekt behov for å tydeliggjøre trafikkvaktenes rolle og oppgaver. 


